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5. Rehabilitació de la Sínia

El Sr. Lluís Ubach informa de que l'edifici la Sínia es troba en molt mal estat; els graons 

i les baranes estan trencats. Actualment és un perill. 

Vist que és un espai municipal s'acorda prohibir-ne l'accés, visitar-lo a efectes de valorar 

el seu estat i tractar en un futur la seva rehabilitació o arranjament, almenys parcialment. 

6. Establir properes dates de reunions.

Les properes reunions es celebraran els dies 17 de maig i 14 de juny. 

7. Assumptes sobrevinguts.

La Sra. Neus Sola informa de que el Director de l'Escola, ha posat en coneixement de 

l'Ajuntament el seu disgust a causa del mal estat de les herbes, de la quantitat 

d'excrements de coloms sense netejar que hi ha a l'escola, així com sobre la necessitat 

de buidar les papereres amb regularitat. 

A l'efecte, propasa calendaritzar les actuacions reclamades. 

S'acorda celebrar una reunió entre alguns deis membres de l'OTP i el Director de 

l'Escola, a petició de l'OTP, amb la finalitat de tractar explícitament aquesta 

problematica. 

8. Precs i preguntes.

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21:15 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria en dono fe. 


